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Decreet kunstwerken in openbare gebouwen  –  Toe-
passing

In 1996 vroeg ik de verschillende ministers naar de
toepassing van de decreten met betrekking tot
integratie van kunstwerken in openbare gebouwen.
De individuele administraties van de ministers zijn
verantwoordelijk voor het toezicht. Zoals blijkt uit
het antwoord van 1996 rapporteerden slechts wei-
nig administraties over de resultaten aan de admi-
nistratie Kunst, zoals gevraagd door een ministerië-
le omzendbrief (gecoördineerd antwoord van
minister Luc Martens op schriftelijke vraag van 2
juli 1996 gesteld aan alle ministers van de Vlaamse
regering, Bulletin van Vragen en Antwoorden nr. 3
van 31 oktober 1996, blz. 244 e.v. –  red.).

1. Zijn gebouwen gebouwd of gebruikt door dien-
sten, voorzieningen of Vlaamse openbare instel-
lingen die onder de bevoegdheid van de minis-
ter vallen, gevat door dit decreet ? Zo ja, waar-
om ? Zo neen, waarom niet ?

2. Welke kunstwerken werden uitgevoerd in het
kader van bouwwerken van diensten of voorzie-
ningen die vallen onder de verantwoordelijk-
heid van de minister ?

N.B. Gelijkaardige vragen werden gesteld aan de
heer Luc Van den Brande, minister-president
van de Vlaamse regering, Vlaams minister van
Buitenlands Beleid, Europese Aangelegenhe-
den, Wetenschap en Technologie, aan de heer
Luc Van den Bossche, minister vice-president
van de Vlaamse regering, Vlaams minister van
Onderwijs en Ambtenarenzaken, aan de heer
Theo Kelchtermans, Vlaams minister van
Leefmilieu en Tewerkstelling, aan de heer
Eric Van Rompuy, Vlaams minister van Eco-
nomie, KMO, Landbouw en Media, aan de
heer Leo Peeters, Vlaams minister van Bin-
nenlandse Aangelegenheden, Stedelijk Beleid
en Huisvesting, en aan de heer Luc Martens,
Vlaams minister van Cultuur, Gezin en Wel-
zijn.

Antwoord

Een gecoördineerd antwoord zal worden verstrekt
door de heer Luc Martens, Vlaams minister van
Cultuur, Gezin en Welzijn.


